國立成功大學     學年暑期開課申請單
National Cheng Kung University
Request for Opening Summer Course 

                                                 申請日期：2015年5月4日
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一、確認事項：


依國立成功大學暑期開班授課實施辦法第五條規定：暑期開班人數以20人以上為原則，未達開班人數或無法聘得適任教師授課時，不予開課。但未達開班人數而有開班之必要者，經修課學生同意至少補足16人應繳學分費用後，始可開授。


本人                確實了解所申請課程必須滿足開課人數、有授課教師及補足16人學分費下，方得開課。


本人                同意若開班人數未達20人時，願意先補足16人學分費以利開課，俟後再由校方依報名人數辦理差額退費。


二、［個資聲明］以上個人資料當您在本校提出申請時，即表示同意本校利用該資料作為您選課、退選、成績等相關作業之使用。


1. Confirmed issues


   According to “Implementation Regulations on Courses Offered and Taught During Summer Vacations” Article 5, the number of students enrolled must be at least 20 people. If the number of students is less than 20 or there is no suitable teacher, such course cannot be offered. But if it is necessary and the students agree to pay fee for at least 16 students, the course can be offered.


I, __________________, understand that the course will be offered only if the number of student should be enough, and there is suitable teacher, and the students agree to pay fee for at least 16 students. 


I,____________________, agree that, if the number of students is less than 20 , I agree to pay fee, as part of a group of students, for at least 16 students. And enrolled officer will give excess money back based on actual number of student. 


2. [Personal Data] When student applies for the course in our university, it confirms that the student agrees our university to use such data for course selection, drop course, and study results enrollment, etc.








